

YOUTH BURSARIES | BOURSE JEUNESSE

SPARC SYMPOSIUM 2018 : *translation*
COBALT, ONTARIO

Are you a **youth** between the ages of 16 and 29 involved with, and enthusiastic about, **performing arts** in your rural or remote community?

Êtes-vous de la génération 16-29 ans, impliqué et intéressé aux arts de la scène dans votre communauté rurale et éloignée?

Funded by the
Government
of Canada

Financé par le
gouvernement
du Canada

Canada

Ontario
Trillium
Foundation

Fondation
Trillium
de l'Ontario

An Agency of the Government of Ontario
Un organisme du gouvernement de l'Ontario

Faites demandes pour une | Apply for a

YOUTH BURSARY | BOURSE JEUNESSE

Afin de participer au | to attend the

SPARC SYMPOSIUM 2018

Cobalt, Ontario
May 24 - 27 Mai, 2018

Igniting Rural Communities



We recognize that youth are key to the vitality of the arts in all communities. Thanks to generous financial support from the Department of Canadian Heritage and the Ontario Trillium Foundation, we are able to offer 14 Youth Bursaries for young people to attend, and participate in, the SPARC 2018 Symposium.

The bursaries will cover registration fees, as well as provide funds toward the cost of travel, accommodation and meals.

Apply no later than **March 15th 2018** by sending the following information to felicity@sparcperformingarts.com:

1. Name and contact information,
2. Short description of your community and your involvement in it (particularly as it relates to performing arts), and
3. Reason for wanting to attend.

Successful candidates will be notified by Thursday March 29th, 2018.

Nous réalisons que les jeunes constituent la clé pour la vitalité des arts dans nos communautés. Grâce à l'appui financier généreux de Patrimoine Canada et de la Fondation Trillium de l'Ontario, nous pouvons offrir 14 bourses jeunesse pour des jeunes afin de leur permettre de participer au Symposium SPARC 2018.

Ces bourses couvriront les coûts d'inscription en plus de défrayer le transport, l'hébergement et les repas.

La date-limite pour votre demande est **le 15 mars 2018**. Envoyez vos coordonnées à felicity@sparcperformingarts.com:

Veillez inscrire:

- 1- Nom et coordonnées pour vous rejoindre,
- 2- Brève description de votre communauté et de votre implication, particulièrement dans le domaine des arts de scène, et
- 3- Raisons pour participer.

On avertira les récipiendaires le jeudi, 29 mars 2018.

INFORMATION:

www.sparcperformingarts.com



INFORMATION:

felicity@sparcperformingarts.com